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‘Verbindingen leggen met 
mensen en organisaties’
René Isselman: “Wehl is een mooi, over het
algemeen ruim opgezet dorp. Het is er goed
wonen, er zijn nog veel voorzieningen. En er is
een geweldig verenigingsleven. Veel is nog
dichtbij en het zou mooi zijn als we dit kunnen
blijven behouden voor de komende generaties.
Er gebeurt hier veel! Er zijn best veel vrijwilli-
gers. Het gaat er om hoe we dat met elkaar 
kunnen verbinden, om verenigingen die in
ademnood zitten, door te weinig vrijwilligers of
bestuursleden, te helpen. Daarvoor kan de
Wehlse Kracht een optie zijn.”  
Tekst Harrie Leijten Foto Roel Soer

ET WOORD VERBINDEN komt in het verhaal
van Wehlenaar René Isselman regelmatig
terug. Dat vindt hij belangrijk. Het is ook het

doel van de werkgroep de Wehlse Kracht, waar René
voorzitter van is. De Wehlse Kracht moet de gehele
(Nieuw)Wehlse gemeenschap, oud en jong, gaan 
verbinden.

Oog voor elkaar
De Wehlse Dorpsraad begon in 2015 met een onder-
zoek of er in Wehl behoefte was aan een zorg-
coöperatie. Er werd een werkgroep gevormd die op
onderzoek uitging. De bedoeling was om de vrijwil-
lige en professionele zorg op elkaar aan te laten 
sluiten met als ambitie: Zorgen voor een krachtig
netwerk van zorg en welzijnsactiviteiten die er toe
bijdraagt dat de inwoners van Wehl en Nieuw Wehl
zo lang als mogelijk is (zelfstandig) kunnen blijven
wonen. De groep bezocht in Mariënvelde en Schaik
soortgelijke initiatieven. René: “We kozen er al snel
voor om de Wehlse Kracht niet met professionele
partners op te zetten, zoals in Schaik. Daar waren de
gemeente, een zorgverzekeraar en dat soort instan-
ties betrokken. Wij willen mensen bij elkaar brengen
die oog hebben voor elkaar. Jaap Oudshoorn, buurt-
coach van de gemeente Doetinchem, die in Wehl ac-
tief was, werd de grote trekker. Er kwam ook een
aantal zaken van de grond, zoals de boodschappen-
bus (om boodschappen te doen bij de twee super-
markten in Wehl) en Contact on Wheels. Tot de
corona zijn intrede deed. Zo’n twee-en-half jaar later
zijn de activiteiten weer opgestart. Warkhouse werd
gevraagd de werkgroep van advies te dienen.” 
Warkhouse van Ingeborg van der Oord en René 
Reumer helpt burgers, overheden, onderwijs en 
ondernemingen om met elkaar toekomstbestendige
sociaal maatschappelijke ideeën te realiseren. 

Mijnbuurtje.nl
René Isselman gaat verder: “Het Wehlse verenigings-
leven is heel goed georganiseerd. Maar allemaal op
eilandjes. Het is niet voor iedere bewoner zichtbaar
wat er allemaal gebeurd. De Wehlse Kracht streeft er
naar om dat inzichtelijk te gaan maken. Gestart is
met Mijnbuurtje.nl: een platform (al succesvol in
meer dan 150 buurten, wijken en dorpen) voor en
door bewoners. Er worden nu buurtverbinders op-
geleid, die mét de hulp van de (nieuw)Wehlenaren
alle verenigingen, stichtingen, organisaties en onder-
nemers aan elkaar proberen te koppelen. 
Het Mijnbuurtje platform werkt samen met de 
huidige - papieren - communicatiemiddelen, zoals 
de Wehl Durft Wijkflyer en de websites van de 
verenigingen. Het doel is elkaar te versterken en 
elkaar beter te vinden. Verengingen die denken van
‘ach, dat loopt wel’ moeten oppassen. Als Concordia
een toernooi organiseert, is dan iedereen daarvan
wel op de hoogte? Via Mijnbuurtje kan Concordia

wél iedere dorpsbewoner bereiken met haar eigen
activiteiten.” 
Dit past helemaal bij René: Verbinden van mensen en
organisaties. Dat is zijn ideaal, al zijn leven lang. “Ik
ben een oplossingsdenker. Kan niet, bestaat niet. Je
moet altijd zoeken naar een oplossing. Luisteren
naar elkaar en aan de ideeën handen en voeten
geven.” René eist wel een zekere discipline. 
“Vrijwilligers heb je nodig, maar vrijwilligerswerk is
niet vrijblijvend. Als je een taak op je neemt moet je
ook zorgen dat die gedaan wordt.” René is het voor-
zitterschap van de stuurgroep de Wehlse Kracht, in
zijn woorden, opgedrongen. Maar hij neemt zijn
taak én verantwoordelijkheid wel serieus. Hij stond
ook niet te popelen om dit interview in de Doetin-
chemmer. Maar het is een taak die bij het voorzitter-
schap hoort. Het liefst staat René op de achtergrond.
In de luwte gedijt hij het best.

Dorpskamer
De Wehlse Kracht moet groeien, beseft René. Daarbij
doet hij een appèl op de gemeenschap van (Nieuw)
Wehl. “Laten we uitgaan van het vertrouwen in 
elkaar en niet van wantrouwen, dat hij in de maat-
schappij te veel tegen komt.” Het stoort hem enorm
dat er té veel organisaties zijn die vanuit een 
verdienmodel opereren. “Daar houd ik niet van. We

willen met vrijwilligers de mensen bereiken en
samen werken. De mens centraal”
Er zijn in Wehl en Nieuw Wehl plekken waar 
mensen gericht samen komen , zoals bij Concordia,
in Oldershove, het Konigin Beatrix Centrum, het
Raadhuis, Ons Huis en de Horst. En er zijn plekken
waar mensen genieten van wandeling of de natuur,
zoals in De Tuut of het Wehlse Bos. “Dat moeten we
koesteren”, aldus René, “en versterken.”
Een vrij concreet plan is om een deel van Ons Huis
(het gemeenschapshuis van de Protestantse Kerk
Wehl) als ‘Dorpskamer’ in te richten. Een plek waar
mensen van alle leeftijden elkaar ongedwongen
kunnen ontmoeten. “Het moet een warme, gebor-
gen ontmoetingsplek worden, niet gedreven op
commerciële basis. De koffie en thee moeten betaal-
baar zijn voor iedereen”, benadrukt René Isselman.
De bedoeling is dat de ‘Dorpskamer’ uitgroeit tot
een ontmoetingspunt waar mensen op een of meer
vaste ochtenden of middagen in de week elkaar 
kunnen bijpraten of een krantje lezen. “Het zou heel
mooi zijn als dat een dagelijks trefpunt wordt, ook
met doe-activiteiten (denk aan haken, breien,
kaartje leggen, biljarten, sjoelen, etc). De Wehlse
Kracht denkt dat het een jaar of drie kost om de
‘Dorpskamer’ te laten worden tot wat het moet zijn.
De uitdaging is aan de Wehlse gemeenschap zelf: is
die in staat om met elkaar te zorgen met voldoende
vrijwilligers dit plan te realiseren?” 

Geweldige buurt
René Isselman is geboren in Doetinchem. Kort na zijn
geboorte verhuisde het gezin naar Neede. Zijn vader
werd daar chef van de planning in een textielfabriek.
In Neede is René opgegroeid. 
Na een jaar of 17 keerde de familie terug naar 
Doetinchem. René trouwde met zijn Yvonne,
woonde eerst in Doetinchem en verhuisde medio
1985 naar het Weversveld in Wehl. Hij kwam in een
‘geweldige buurt’ terecht. Vooral in de eerste
Wehlse jaren was die heel hecht. Samen met Yvonne
woont René er nog steeds met veel plezier. Hun drie
zoons hebben de ouderlijke woning al verlaten.
Het werkzaam leven van René Isselman is uitgemond
in een zeer uitgebreide CV. Hij werkte in het 
jongenshuis Hoenderloo. Een instelling dat een 
tijdelijk thuis bood aan ongeveer 140 jongeren met
complexe (gedrags)problemen, die om diverse rede-
nen niet meer thuis konden wonen. In 2011 fuseerde
Hoenderloo met Pluryn en is daarna failliet gegaan.
“Verschrikkelijk jammer. Ik heb er 12 jaar gewerkt als
groepsleider. Dat was mijn mooiste werktijd van mijn
leven.” Er volgen nog een aantal instellingen en be-
drijven, ook in de commerciële sfeer. Zo zette hij een
beddenspeciaalzaak op, eerst en Doetinchem en
daarna in Neede. Nadat hij, na 18 jaar, de zaak 
verkocht heeft hij zo’n zeven jaar nog parttime koe-
matrassen aan de boer gebracht. Het kan verkeren.

“Ik wilde al langer lid worden van de PvdA en toen ik
Chris Putman in 1990 verkiezingsposters zag ophangen,
op het Broeder Alipius Plantsoen, in het dorp, heb ik me
bij hem aangemeld.” René werd actief in de plaatselijke
partij, ook even als voorzitter, vlak voor de fusie met de
gemeente Doetinchem. In 2005 werd hij PvdA-raadslid in
Doetinchem. Binnen de PvdA heeft hij verschillende func-
ties bekleed en was onder meer campagnecoördinator. In
de opvallende 3-assige PvdA-bestelbus reed hij naar de
afdelingen. Hij zette in 2014 in de Achterhoek, Liemers en
Veluwerand een regionaal partijkantoor op, waar PvdA-
leden, maar ook vele genodigde gasten, bij elkaar konden
komen: het Rode Kafé. “Daar hebben we veel activiteiten
opgezet en discussies gevoerd. Tot de corona er een eind
aan maakte, voorlopig althans.”
René Isselman is na ruim 30 jaar met zijn vrijwilligers-
werk gestopt. Het Gewest Gelderland vroeg voor hem
een zilveren speld van verdienste aan bij het landelijk be-
stuur. Het zijn maar enkele PvdA-leden die deze speld
dragen.
Totaal verrast was René toen de landelijk PvdA-voorzitter
Esther-Mirjam Sent op een mooie middag in mei voor zijn
deur stond aan het Weversveld. Ze was speciaal naar
Wehl gekomen om René, in aanwezigheid van enkele
PvdA-mensen, de speld uit te reiken. 
Actief is en blijft René, zoals hij in Neede onder meer zijn
steentje bijdroeg aan het gemeenschapsgevoel als voor-
zitter van de ondernemersvereniging. En in Wehl als se-
cretaris van de dorpsraad. Maar het liefst functioneert hij,
kenmerkend voor René Isselman, op de achtergrond.

Zilveren PvdA-speld
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René Isselman ten voeten uit


